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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/1655/2018

Z Á P I S
21. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 4. 6. 2018 v přístavbě MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Doba jednání: 17.00 - 19.52
Přítomno: Marcela Hromádková, Ing. Roman Hynek, František Lukovský, Martin Novák,

Mgr. Leoš Sekanina, Pavel Skála, Taťána Svobodová, Alois Šimčík, Ing. Libor
Školoud, Mgr. Libuše Štýbnarová, Václav Vojtíšek

Omluveni: Mgr. Andrea Meluchová, Petr Pataki
Neomluveni: Alice Heryánová DiS., Jozef Zajac
Předsedající: Václav Vojtíšek
Zapisovatel*: Michaela Marková
Ověřovatelé zápisu: Alois Šimčík, Ing. Libor Školoud,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 21. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 4. 6. 2018

Schválení způsobu hlasování při 21. zasedání zastupitelstva obce konaném dne 4. 6. 2018

Diskuze:
Vojtíšek vítám vás na 21. zasedání zastupitelstva obce, v tuto chvíli je přítomno 9 členů ZO. Navrhuji

způsob hlasování o každém bodu samostatně, veřejně, zvednutím ruky

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  veřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/1a bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů zápisu z 21. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 4. 6. 2018

Diskuze:
Vojtíšek ověřovateli zápisu z tohoto zasedání ZO navrhuji p. Aloise Šimčíka a Ing. Libora Školouda

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu z 21. zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 4. 6. 2018 p. Aloise Šimčíka a p. Ing. Libora Školouda

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/1b bylo schváleno.

Schválení návrhové skupiny pro 21. zasedání zastupitelstva obce konané dne 4. 6. 2018
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Diskuze:
Vojtíšek za členy návrhové skupiny navrhuji Mgr. Leoše Sekaninu a p. Františka Lukovského

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  návrhovou skupinu ve složení p. Mgr. Leoš Sekanina a p.
František Lukovský

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/1c bylo schváleno.

Vzetí na vědomí zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva obce (ZO 20/2018 - ověřovateli zápisu byli pí
Taťána Svobodová a p. František Lukovský)

Diskuze:
Vojtíšek zeptám se ověřovatelů zápisu z minulého zasedání ZO - pí Taťány Svobodové a p.

Františka Lukovského, jestli mají nějaké připomínky nebo námitky
Svobodová, Lukovský bez připomínek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis ze 20. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
5. 3. 2018 "bez námitek"/ "s námitkou".....

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Návrh usnesení nebyl přijat.

Schválení programu 21. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 4. 6. 2018

Diskuze:
Vojtíšek je  navržen program 21.  zasedání  zastupitelstva obce,  máte k němu někdo připomínky nebo

doplnění? Pokud ne, dám hlasovat o navrženém programu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  program 21.  zasedání  zastupitelstva  obce  konaného  dne
4. 6. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/1d bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze 20. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 5. 3. 20018

Předkladatel: starosta V. Vojtíšek

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 2

Diskuze:
Vojtíšek je  předložena  kontrola  plnění  usnesení  z  minulého  zasedání  ZO.  Máte  někdo  dotazy  nebo

připomínky? Pokud ne, dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 20. zasedání zastupitelstva
obce konaného dne 5. 3. 2018
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Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Návrh usnesení nebyl přijat.

Přílohy:
zo-revokace

Diskuze:
Vojtíšek jsou navrženy revokace dvou usnesení z minulého zasedání ZO
Šimčík za jakého důvodu?
Vojtíšek máte to v materiálech vypsané, z těchto usnesení není zřejmé, o co se jedná, jestli

např. o veškerý nemovitý majetek apod.
Šimčík o veškerý nemovitý majetek. Z těch usnesení vypadly ty paragrafy, které tam byly

původně uvedené - § 85 a) a § 39, odst. 2
Vojtíšek pokud je to u všeho, tak např. ke každému prodeji bude muset být znalecký posudek
Šimčík tak u všeho být nemusí, máme ceny obvyklé
Kukučka
(pracovník Obce)

týká se to ale jenom pozemků

Vojtíšek do usnesení  budou doplněny uvedené paragrafy,  aby bylo jasné o co se jedná a
původní usnesení bude revokováno

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě obce , aby při převodu nemovitých věcí v majetku obce
předkládala do zastupitelstva obce cenu obvyklou v čase a místě, v souladu s § 85 písm. a) a § 39 odst. 2
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení)

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/2a bylo schváleno.

17.13 hod. DOSTAVIL SE p. Martin Novák - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 10

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  revokuje  usnesení  Z  20/2018/4c  ze  dne  5.  3.  2018  ve  znění
"Zastupitelstvo obce ukládá radě obce, aby při  převodu nemovitých věcí v majetku obce předkládala
do ZO cenu obvyklou"

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/2b bylo schváleno.

17.15 hod. - DOSTAVILA SE pí Marcela Hromádková - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 11

Diskuze:
Vojtíšek také druhé usnesení je navrženo upravit a původní revokovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá  radě obce, aby předkládala zastupitelstvu obce k projednání
záměry na prodej majetku až po rozdělení geometrickým plánem

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3

Usnesení č. Z21/2018/2c bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  revokuje  usnesení  č.  Z/20/2018/4e  ze  dne  5.  3.  2018  ve  znění
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"Zastupitelstvo  obce  ukládá  radě  obce  zveřejňovat  záměry  na  prodej  majetku  až  po  rozdělení
geometrickým plánem"

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/2d bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti rady obce od posledního zasedání zastupitelstva obce, tj. od 5. 3. 2018 do 4. 6.
2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 4

Diskuze:
Vojtíšek máte předloženou zprávu o činnosti rady obce od posledního zasedání ZO v březnu. Pokud máte

nějaké dotazy nebo připomínky, ptejte se. Pokud dotazy ani připomínky nejsou, dám hlasovat
o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora souhlasí  se zprávou o činnosti  rady obce za období  od 5.  3.  2018
do 4. 6. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z21/2018/3 bylo schváleno.

Přílohy:
usneseni-ro-45-2018
usneseni-ro-46-2018
usnesení-ro-47-2018
zprava-ro-05-03-2018-04-06-2018

4. Rozpočtová opatření č. 2/2018, 3/2018 a 4/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracoval: M. Nováková

Počet příloh: 3

Projednáno radou obce 45/2018 dne 19. 3. 2018 (č. 2/2018), RO 46/2018 dne 16. 4. 2018 (č. 3/2018)  a
RO 47/2018 dne 14. 5. 2018 (č. 4/2018).

Diskuze:
Vojtíšek máte předložená rozpočtová opatření č. 2, 3 a 4 , která schvalovala rada obce
Šimčík k rozpočtovému opatření č. 3/2018 - takto se to dostává i do rady obce?
Vojtíšek ano
Šimčík výdaje  na  6171,  vy  už  jste  tady  schválili  navýšení  na  Help-in,  ale  zatím ten

příspěvek nikdo neschválil.  K rozpočtovému opatření  č.  4/2018 -  je už Nissan
prodaný?

Nováková (pracovnice
Obce)

každý rok se to takto schvaluje, nevím proč by to nemohlo být u toho projednání
v radě obce

Vojtíšek Nissan je prodaný
Šimčík těch 220. 000,-Kč, to je co?
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Vojtíšek právníci - Němeček a Nimrichterová, ukončení "lesů"

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí schválení rozpočtového opatření č. 2/2018 k rozpočtu
obce Světlá  Hora na rok 2018 radou obce č.  45/2018 dne 19.  3.  2018,  usnesením č.  R 45/2018/3,
rozpočtového opatření č. 3/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018 radou obce č. 46/2018 dne
16. 4. 2018, usnesením č. R 46/2018/5 a rozpočtového opatření č. 4/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora
na rok 2018 radou obce č. 47/2018 dne 14. 5. 2018, usnesením č. R 47/2018/5

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/4 bylo schváleno.

Přílohy:
rozpoctove-opatreni-2-2018
rozpoctove-opatreni-3-2018
rozpoctove-opatreni-4-2018

5. Pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: Ing. J. Kukučka

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO

ad bod 1 v zápise komise) Žádost p. Františka Lukovského, Světlá 389, Světlá Hora:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 77/7 travní porost o výměře 47 m2

odděleného z pozemku parc.č. 77/3 travní porost o výměře 313 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, Františkovi
Lukovskému, Světlá 389, 793 31 Světlá Hora za cenu 30,-Kč/m2, plus ostatní poplatky spojené s prodejem,
dle cenové analýzy se jedná o pozemek jiný nezastavitelný, cena obvyklá je v rozmezí 10 - 30 Kč/m2

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/5a bylo schváleno.

Přílohy:
komise-vystavby-zapis

ad bod 2 v zápise komise) Žádost manž. Františka a Zdislavy Daniových, Světlá 401, Světlá Hora:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 77/3 travní porost o výměře 266 m2

odděleného z pozemku parc.č. 77/3 travní porost o výměře 313 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, Františkovi a
Zdislavě Daniovým, Světlá 401, 793 31 Světlá Hora za cenu 30,-Kč/m2,  plus ostatní poplatky spojené
s prodejem, dle cenové analýzy se jedná o pozemek jiný nezastavitelný, cena obvyklá je v rozmezí 10 -
30 Kč/m2

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5b bylo schváleno.

ad bod 3 v zápise komise) Žádost manž. Anny a Eugena Černákových, Světlá 338, Světlá Hora:
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá  Hora schvaluje  prodej  pozemku parc.č.  156/22 zahrada o  výměře 50 m2

odděleného  z  pozemku  parc.č.  156/7  ostatní  plocha-zeleň  o  výměře  3975  m2  a  prodej  pozemku
parc.č.  156/19 zahrada o  výměře  116 m2  vše  v  k.ú.  Světlá  ve  Slezsku manželům Anně a  Eugenovi
Černákovým, Světlá 338, 793 31 Světlá Hora za cenu 30,-Kč/m2, plus ostatní poplatky spojené s prodejem,
dle cenové analýzy se jedná o pozemek jiný nezastavitelný, cena obvyklá je v rozmezí 10 - 30 Kč/m2

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5c bylo schváleno.

ad bod 4 v zápise komise) Koupě pozemku od manž. Anny a Eugena Černákových, Světlá 338, Světlá Hora
do vlastnictví obce Světlá Hora:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  koupi  pozemku  parc.č.  156/21  ostatní  plocha  -  ostatní
komunikace o výměře 184 m2 odděleného z pozemku parc.č. 156/2 zahrada o výměře 1170 m2 v k.ú. Světlá
ve Slezsku, od manželů Anny a Eugena Černákových, Světlá 338, 793 31 Světlá Hora do vlastnictví obce
Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora za cenu 30,-Kč/m2, plus ostatní poplatky spojené s prodejem,
dle cenové analýzy se jedná o pozemek jiný nezastavitelný, cena obvyklá je v rozmezí 10 - 30 Kč/m2

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5d bylo schváleno.

ad bod 5 v zápise komise) Žádost p. Pavla Turáka, Světlá 382, Světlá Hora:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 144/1, díl a) zahrada o výměře 2 m2

z celkové výměry 2501 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, Pavlovi Turákovi, Světlá 382, 793 31 Světlá Hora
za  cenu 30,-Kč/m2,  plus  ostatní  poplatky  spojené  s  prodejem a  schvaluje  odchylku  od  ceny  obvyklé
z důvodu, že se jedná o pozemek, který je zastavěný hospodářskou budovou a navazuje na nemovitosti
kupujícího, dle cenové analýzy se jedná o pozemek jiný zastavitelný, cena obvyklá je v rozmezí 23 -
71 Kč/m2

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5e bylo schváleno.

ad bod 6 v zápise komise) Darovací smlouva:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje uzavření darovací smlouvy na nově vzniklý pozemek silnice
III/4525, parc.č. 1989/4 ostatní plocha - silnice o výměře 167 m2 odděleného z pozemku parc.č. 1989 vše
v k.ú. Světlá ve Slezsku mezi vlastníkem pozemku Moravskoslezským krajem, ul. 28. října 117, 702 18
Ostrava, zastoupeným Správou silnic Moravskoslezského kraje, Úprkova 795/1, 702 23 Ostrava, středisko
Bruntál, Zahradní II/19, 792 01 Bruntál a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5f bylo schváleno.

ad bod 7 v zápise komise) Žádost Jindřišky Šťastné, Dětřichovice 25, Světlá Hora:
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Diskuze:
Vojtíšek komise byly přímo na místě samém, žádost pí Šťastné projednali s těmi, kterých se to týká a

nakonec jsem dostal zprávu, že si pí Šťastná podá žádost o pronájem toho kousku pozemku před
jejím vstupem

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora neschvaluje žádost  pí Jindřišky Šťastné, Dětřichovice 25, 793 31 Světlá
Hora na odkoupení části pozemku parc.č. 1442 ostatní plocha - ostatní komunikace o výměře 50 m2 v k.ú.
Dětřichovice, z důvodu zajíždění popelářů k pozemku p. Petra Sohra

 

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/5g bylo schváleno.

ad bod 8 v zápise komise) Žádost Tomáše Bláhy, Světlá 406, Světlá Hora:

 

Diskuze:
Vojtíšek u následujících osmi pozemků se jedná o vyhlášení záměrů na jejich prodej, jsou to pozemky

určené k výstavbě RD. Upřesnil polohu pozemků podle kat. mapy
Šimčík zbývá tam ještě nějaká parcela?
Vojtíšek ano, jedna, ale ta zůstane obci. Vede přes ni vodovod a bude sloužit také pro otáčení aut

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/34  travní  porost
o výměře 1577 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5h bylo schváleno.

ad bod 9 v zápise komise) Žádost manž. Pavly a Petra Boxanových, Světlá 328, Světlá Hora:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/26  travní  porost
o výměře 1242 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5i bylo schváleno.

ad bod 10 v zápise komise) Žádost Michaela Sedláčkové, Světlá 286, Světlá Hora:

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/32  travní  porost
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o výměře 1258 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5j bylo schváleno.

ad bod 11 v zápise komise) žádost Jana Sedláčka, Světlá 286, Světlá Hora:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/30  travní  porost
o výměře 1320 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5k bylo schváleno.

ad bod 12 v zápise komise) Žádost Martiny Hlouškové, Martinická 988/5, 19700 Praha 9 a Martina Hloušky,
Vinořská 368, 250 73 Přezletice:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/29  travní  porost
o výměře 1274 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/5l bylo schváleno.

ad bod 13 v zápise komise) Žádost Lucie Vančurová, Martinická 988/5, 197 00 Praha 9:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/31  travní  porost
o výměře 1257 m2 v k.ú. Světlá ve Slezskuu. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a
to na dobu pěti let ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/5m bylo schváleno.

ad  bod 14 v zápise komise) Žádost Petra  Jüttnera a Aleny Škopcové, Uhlířská 7, 792 01 Bruntál:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/35  travní  porost
o výměře 1232 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
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na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5n bylo schváleno.

ad bod 15  v  zápise  komise)  Žádost  manž.  Dagmar a Jiřího Furmanových, Uhlířská 3,  792 01
Bruntál:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  574/33  travní  porost
o výměře 1046 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku. K pozemku bude zřízeno předkupní právo jako právo věcné a to
na dobu pěti  let  ode dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí  ve prospěch kupujícího.
K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné a to na dobu pěti let po kterou vzniká
kupujícímu povinnost převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/5o bylo schváleno.

6. Výbory zastupitelstva obce - finanční a kontrolní výbor

Předkladatel: Finanční výbor (předseda p. J. Zajac) a kontrolní výbor (předseda p. A. Šimčík)

Zpracovatel: za finanční výbor M. Nováková, za kontrolní výbor A. Šimčík

Počet příloh: 3

Diskuze:
Vojtíšek máte předloženy zápisy 2x z finančního a 1x z kontrolního výboru
Šimčík finanční výbor ale projednával ještě nějaké další věci
Vojtíšek ano, ale to bylo teď a nebylo to ještě ani v radě, takže zápis půjde až do příštího zasedání ZO 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápisy ze zasedání finančního výboru ze dne 21. 3. 2018
a 9. 5. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/6a bylo schváleno.

Přílohy:
zapis- fv-09-05.2018
zapis-fv-21-03-2018
zapis-kv

Kontrolní výbor (zasedání dne 27. 9. 2017)
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projednání bodu č. 4 (číslo 5) zápisu KV ze dne 27. 9. 2017 bylo na zasedání ZO dne 5. 3. 2018 odloženo
do příštího zasedání ZO - předloženo  tedy k novému projednání na ZO dne 4. 6. 2018

Diskuze:
Vojtíšek co se týká na minulém ZO odloženého bodu č. 4 ze zápisu kontrolního výboru ze dne 27. 9. 2017,

tak když jsem si to probíral, tak to je vlastně požadavek na nové podmínky prodeje pozemků.
Pokud by  ale  měly  být  podmínky  prodeje  nové,  tak  potom bych  byl  pro  to,  ať  se  jmenují
zastupitelé, kteří to připraví, protože po minulých zkušenostech to takto neprojde, neshodneme
se na tom

Šimčík usnesení vzniklo na základě jednání KV a záleží na zastupitelstvu, jestli se to uloží radě obce, OÚ
nebo neuloží

Vojtíšek dávám protinávrh, držet se stávajících podmínek prodeje pozemků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ponechání stávajících podmínek pro prodej pozemků

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z21/2018/6b bylo schváleno.

7. Finanční dotace z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 1

Projednáno radou obec 45/2018 dne 19. 3. 2018 - viz usnesení RO

Diskuze:
Vojtíšek máte předloženu žádost společnosti Help-in o.p.s. Bruntál, je i návrh veřejnoprávní smlouvy
Šimčík každý rok ta částka skáče, potřebují, opravdu takové navýšení?
Hynek služby jsou stejné nebo se navyšují?
Vojtíšek navyšují
Šimčík ale občané si to platí ne?
Vojtíšek ano, ale jen poměrnou část, podle jejich ceníku
Šimčík ten ceník si sestavují oni sami?
Vojtíšek ano
Šimčík měl bych protinávrh, dát jim 180. 000,-Kč
Štýbnarová všude se ale navyšují mzdy, starších lidí přibývá a všechno se zdražuje
Hynek oni to někde zdůvodňují proč chtějí tolik?
Nováková mají to uvedené v té žádosti, kterou jste dotali
Vojtíšek jejich činnost narůstá, odběratelů je víc
Sekanina píší to tady. Momentálně máme 26 klientů, kromě toho sem na malý úvazek chodí sociální

pracovník, navíc se zvyšují tarifní mzdy.
Vojtíšek v obci dál působí Charita Malá Morávka a Diakonie, částky za služby jsou podobné
Skála nebráním se tomu, doufám, že se toho budete držet dál, až budete hlasovat
Šimčík p. Sekanina mi to vysvětlil, beru svůj protinávrh zpět a uvidíme za rok

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje poskytnutí finanční dotace ve výši 220. 000,-Kč z rozpočtu obce
Světlá Hora na rok 2018 pro Help-in o.p.s, U Rybníka 4, 792 01 Bruntál, na financování pečovatelské
služby v obci Světlá Hora v roce 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
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Usnesení č. Z21/2018/7a bylo schváleno.

Přílohy:
help-in

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí finanční dotace ve výši
220. 000,-Kč z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018, uzavřenou mezi Help-in o.p.s, U Rybníka 4, 792 01
Bruntál a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím
podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/7b bylo schváleno.

8. Závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 2017

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 9

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO

Diskuze:
Vojtíšek dostali jste závěrečný účet za rok 2017 se všemi přílohami, máte tady připomínky, které

poslal A. Šimčík. K tomto připomínkám chci říct, že u  č. 1) podle vyjádření auditora
nemusíme navyšovat

Nováková
(Obec)

připomínka č. 2) je adresovaná p. starostovi, ne zastupitelům, co zjistil za nezávazné věci,
jedná se o jeho doporučení

Vojtíšek pokud ale chcete, můžeme vám to poslat
Šimčík ano, mám zájem
Nováková
(Obec)

k připomínce č. 3) - to je jen seznam toho, co kontoloval

Vojtíšek k připomínce č. 4) - zápisy FV a KV měl auditor k dispozici. K připomínce č. 5) - chodník
na Dětřichovice - odhad ceny, kdy se vysoutěžila cena jiná a za tu se to dělá

Šimčík nemám s tím problém, ale aby se nejednalo o porušení rozpočtové kázně
Vojtíšek schvalovali jsme to v květnu v RO a pak se dělalo rozpočtové opatření, to je chyby, to ti

dávám za pravdu. Připomínka č. 6) Květkovští - odhad byl jiný, protože původně se mělo
jednat jen o napojení, potom se ale musely dělaly sondy a ty cenu navýšily. vyúčtování
všech stávajících akcí bych chtěl dát na příští ZO

Kukučka
(Obec)

připomínka č. 7) kolaudace víceúčelového hřiště, tak ta proběhla

Vojtíšek k připomínce č. 8) - akce veřejné osvětlení v Suché Rudné, jedná se ale o dvě různé akce.
Dvě částky, jedna je 1. 891 000 a druhá 209. 000,-Kč. K připomínce č. 9) - nejsou v tom jen
náklady na VPP, ale i na další lidi. Dotace náklady na VPP nepokryje, ÚP nám dávám jen
na základní mzdu, ostatní platí obec. K připomínce č. 10) v roce 2018 jsou dvě faktury,
školení já a pí Nováková u auditora v Opavě

ŠImčík vyslechl jsem to, hlavně k připomínce č. 1), jak to řekl auditor, v pl. skupině 2. a 3. je
skutečnost  vyšší,  já  jsem  vám  to  tady  všechno  vypsal,  vidím  to  jako  chybu,  proto
budu hlasovat proti

Vojtíšek byl tam ještě problém s vyvěšením smluv, auditor navrhl pověřit kontrolou dodržování lhůt
KV

Nováková
(Obec)

vyvěšení bylo za víc než 30 dnů

Šimčík proč KV? Kontrolní výbor se sejde třeba až za půl roku a když to zjistí potom, tak už s tím
nic neudělá
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Novák je to možná teď trošku střet zájmů, jedná se o moji ženu, ale nevím proč by za to měla být
zodpovědná ona. M. Marková je svéprávná osoba, která je schopná za to odpovídat

Vojtíšek to není o tom, kdo je svéprávný nebo nesvéprávný , originály smluv jsou u M. Novákové,
prochází to jejíma rukama. V době, kdy jsme zjistili, že je chyba, tak to asi štvalo každého
pracovníka Obce

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 2017 a vyjadřuje
souhlas s celoročním hospodařením s výhradami, na základě nichž přijímá opatření potřebná k nápravě
zjištěných nedostatků

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z21/2018/8a bylo schváleno.

Přílohy:
zaverecny-ucet-2017-komentar
zaverecny-ucet-2017
priloha1-audit-napravnaopatrení
priloha2-
priloha3
priloha4
priloha5
priloha6
priloha7

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  nápravná  opatření  ke  zjištěným  nedostatkům  uvedeným
ve Zprávě o výsledcích přezkoumání hospodaření obce Světlá Hora za rok 2017

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/8b bylo schváleno.

9. Účetní závěrka 2017

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 6

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO

Diskuze:
Šimčík je to správně, že máme inventarizační zprávu 2x?
Nováková (Obec) je, inventarizační zpráva je součástí účetní závěrky
Šimčík dotace TJ, jak to je, jestli se schválí nějaká výše dotace a pak se nevyplatí? Vyúčtování je

špatně, proto budu hlasovat proti
Vojtíšek seděli jsem spolu kolem TJ, situace v TJ byla taková, že jsme jim dotaci nevyplatili, teď

to musíme dotáhnout do konce

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje účetní závěrku obce Světlá Hora sestavenou k 31. 12. 2017

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/9 bylo schváleno.
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Přílohy:
ucetni-zaverka-komentar
rozvaha
vzz
příloha
vyúčtování dotací
invent.zpráva

10. Inventarizace majetku a závazků obce Světlá Hora za rok 2017

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: inventarizační komise, M. Nováková

Počet příloh:

Projednáno radou obce 46/2018 dne 16. 4. 2018 - viz usnesení RO

Diskuze:
Vojtíšek máte předloženou inventarizační zprávu, včetně návrhu na vyřazení
Šimčík co to je "zboží na skladě"?
Nováková (Obec) reklamní předměty obce
Šimčík jak nám rostou pohledávky?
Nováková (Obec) to je dotaz na pí Sorokovou, která tady ale bohužel není
Hromádková vy nepátráte? pracujete jen s tím, co vám někde výjde?
Nováková (Obec) samozřejmě,  že  pátráme,  ale  já  osobně nevymáhám ani  nejsem člen inventarizační

komise
Vojtíšek u  nejvíce  lidí  to  jsou  nevymahatelné  pohledávky  za  odpady,  vymáhá  se,  žádá

se o součinnost, jsou vydané platební výměry, ale těmto lidem to není z čeho brát

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje inventarizaci majetku a závazků obce Světlá Hora za rok 2017,
včetně inventarizační zprávy

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/10a bylo schváleno.

Přílohy:
inventarizacni-zprava
navrh-vyrazeni-majetku

Návrh na vyřazení majetku:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  návrh  na  vyřazení  majetku  ke  dni  31.  12.  2017  dle
předloženého seznamu a jeho fyzickou likvidaci

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/10b bylo schváleno.

11. Vyúčtování Dostihového dne 2017 a oslav výročí obce Světlá Hora v roce 2017

Předkladatel: Rada obce
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Zpracovatel: M. Nováková, M. Vršanová

Počet příloh: 2

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO.

Diskuze:
Vojtíšek máte předložené vyúčtování loňského Dostihového dne a loňských oslav 750 let obce
Šimčík budu  hlasovat  proti,  závěrečný  účet  a  vyúčtování  Dostihového  dne  vůbec  nesedí,

na 2141 je rozdíl
Nováková (Obec) některé věci se dělaly sponzorsky, např. odpady, proto to ve výdajích není

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí vyúčtování 25. ročníku Dostihového dne konaného dne
8. 7. 2017

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/11a bylo schváleno.

Přílohy:
vyuctovani-dd-2017
konecen-vyuctovani-oslavy750

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí konečné vyúčtování oslav 750 let založení obce Světlá
Hora konaných v roce 2017

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/11b bylo schváleno.

12. Architektonická studie k akci "Smuteční síň Světlá Hora"

Protinávrh člena ZO A. Šimčíka:

Diskuze:
Vojtíšek architektonickou  studii  smuteční  síně  jste  dostali  v  el.  podobě,  tištěná  podoba  je

k dispozici tady také. Má někdo nějaké dotazy nebo připomínky?
Šimčík co to znamená schvaluje?
Vojtíšek že se schválí architektonická studie a na základě ní se bude zpracovávat projekt
Šimčík v jakých to bude částkách?
Vojtíšek to teď neumím říct. Je zpracovaná studie, která říká co tam bude a jak to bude vypadat a

projektová dokumentace se musí teprve zpracovat
Lukovský mám dotaz, jestli  by nešlo vyměnit to dřevo za jiný materiál,  abychom nedopadli jak

v Bruntále s bazénem
Šimčík mám protinávrh, vzít studii na vědomí
Novák když to vezmeme na vědomí, tak obec nemůže dál postupovat?
Vojtíšek může, vypíše se výběrové řízení na zpracování projektové dokumentace
Šimčík nechce se mi schvalovat něco, co nevíme kolik bude stát
Lukovský aby to nebyl ten samý problém jak když jsme chtěli dělat "kulturák", že když nepochopíte,

že když neschválíme studii, tak se nepohneme dál
Školoud nějaký  člověk  to  navrhl,  ten  projekt  bude  vycházet  z  této  studie,  ale  potom

se přece můžeme bavit o tom, že se nám ta celková koncepce líbí nebo nelíbí
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Pelikánová
(občan)

mohla bych to doplnit o svůj postřeh z Horního Benešova, když jsme chtěli dělat zdravotní
středisko. Oslovili se zpracovatelé a od nich také vzešla studie. Ze studie nikdy nemůžete
udělat rozpočet, jen velice hrubý nástin. Toto je krásná stavba, ale je u kostela, můžou
k tomuto architektonickému návrhu  mít připomínky také orgány, které se k tomu budou
vyjadřovat. S tím, kdo vyhraje zakázku na zpracování projektové dokumentace, se budou
řešit  a  dolaďovat  další  věci.  Bude řešit  ochranné pásmo kulturních památek,  hasiče,
památkáře,  předběžná  vyjádření  dotčených  orgánů  atd.  A  musí  se  mít  od  čeho
odpíchnout. Pokud si studii neschválíte, dál se nepohnete. Ze studie říct finance je velmi
těžké. Pro někoho to bude určitě stavba kontroverzní.

Vojtíšek dám hlasovat nejdříve o protinávrhu na usnesení - vzít na vědomí, který dal A. Šimčík

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zpracovanou architektonickou studii k akci "Smuteční
síň Světlá Hora"

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 0 / Zdrželi se: 10

Návrh usnesení nebyl přijat.

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: Jiří Marek (ml.)

Počet příloh: 1 (studie bude odeslána zastupitelům e-mailem do pátku 1. 6. 2018)

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO

Diskuze:
Vojtíšek usnesení nebylo přijato, dám hlasovat o schválení architektonické studie

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  zpracovanou architektonickou studii  k  akci  "Smuteční  síň
Světlá Hora"

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z21/2018/12 bylo schváleno.

13. Strategický plán rozvoje sportu obce Světlá Hora

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: Mgr. L. Sekanina, P. Pataki

Počet příloh: 2

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO. Projednáno komisí sociální, zdravotní,
školskou, kulturní, sportovní a redakční rady Zpravodaje dne 23. 5. 2018

Diskuze:
Vojtíšek máte předložený Strategický plán rozvoje sportu, který projednala rada obce. Kdo má nějaké

dotazy nebo připomínky?
Sekanina když jsme to tvořili, podívali jsme se na legislativní rámec a vycházeli jsme z obcí naší velikosti.

Určitě to nemusí být úplně v této podobě, může se to upravit, doplnit apod. Je to navrhováno
do roku 2028, ale určitě to v té době může být jinak, může se to v průběhu doby měnit. Berte to
jako pracovní materiál, který můžeme třeba za dva rok zrevidovat.

Šimčík četl jsem si to a nepochopil jsem proč jste tam dali ty věci na školy, když obec není zřizovatel
Sekanina to ale neodporuje zákonu, a máme např. MŠ
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Šimčík taky  nevím,  proč  jste  dali  zaměření  na  děti  a  mládež,  zákona  říká  "zejména",  ale  budiž.
Strategie má určit, jaké peníze má obec do toho sportu dávat.

Sekanina v čl. 5 vyjmout z přímé podpory a dát do nepřímé podpory. Strategie, která má být na 10 let, tak
bych nedával přesnou částku nebo procenta, do toho bych nešel

Skála toto musíme mít?
Sekanina musíme, je to podle zákona

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje Strategický plán rozvoje sportu v obci Světlá Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/13 bylo schváleno.

Přílohy:
strategicky-plan - sport
komise-socialni

14. Připomínky členů zastupitelstva obce

Předkladatel: členové ZO p. A. Šimčík, p. P. Skála

Zpracovatel: členové ZO p. A. Šimčík, p. P. Skála

Počet příloh: 4

Připomínky ze dne 20. 3. 2018:

Návrh. č. 1 a č. 2:

Diskuze:
Vojtíšek z toho vznikl úkol pro mě, abych napsal dotaz na MVČR, to jsem zatím neudělal.  Celý

problém vznikl tím, že si A. Šimčík napsal článek do Zpravodaje o odměnách lidí placených
z projektu. Nakonec to došlo k soudu, který nás poslal na mediaci. Tenkrát ještě nebylo ještě
stanovisko  Ústavního  soudu,  dnes,  kdybychom  to  řešili,  dopadlo  by  to  jinak.
Na základě mediace bylo řečeno, jaké náklady má obec uhradit, 35. 000,-Kč chtěla právnička
protistrany, tu soud snížil myslím na 3. 000,-Kč. Podle vyjádření právníků jsem pochopil, že
zastupitelstva má rozhodnout jestli vymáhat škodu nebo ne.

Lukovský to byl nějaký projekt?
Vojtíšek projekty byly čtyři a obec vyplatila odměny těm, kteří se na nich podíleli, celkem šlo asi o 50

lidí. A. Šimčík z toho vytáhl, že se jednalo hlavně o rodiny radního toho a radního toho.
U mediace se řeklo, že měli být uvedeni všichni, kdo odměnu dostali. Ale on chtěl ukázat, že
si rodiny radních přivydělaly

Šimčík projednáváme něco, co už mohlo být dávno vyřešené, dali jsme s P. Skálou, aby se nám ty
věci odůvodnili, ale do dnešního dne jsme žádné odůvodnění nedostali. Kdybychom dostali
odpovědi - odůvodnění, nemuselo to být dnes na ZO. Měli jste říct, že jste to třeba udělali
v dobré víře nebo tak něco. Je to jen o odůvodnění

Vojtíšek já ti v tomto nerozumím , chtěl jsi, aby to někdo zaplatil. Vy jste se do toho dívali, fotili jste si
to. Na té práci těch lidí jednoznačně profitovala obec. Když jsme zpracovávali první projekt,
chtěli jsme to dělat všechno zadarmo, ale řekli nám, že to tak nejde, že jsou tam dané přesně
výdaje i na odměny.

Lukovský pořád nechápu, jaká škoda obci vznikla?
Sekanina já bych tady odpověděl A. Šimčíkovi, že RO rozhodla na základě právního posouzení
Skála celé jste to zmátli, bylo to za neuveřejnění článku ve Zpravodaji
Hromádková chápu co chtěli hoši říct, chtěli ukázat, že to není zcela pravda, tak jak se to vždycky dostává

ven že to všichni dělají zadarmo
Vojtíšek k návrhu č. 2 ze dne 20. 3. 2018, to už se také několikrát probíralo. Návrh je takový, aby

se dělaly kroky ve vymáhání. Můj protinávrh je to zamítnout
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Šimčík firma ECOVIA podala svoji nabídku a z toho jak nabídku podala měla být vyhodnocena jako
nejlepší.  Hodnotící  komise řekla, že nabídka této společnosti  splňuje podmínky, ale pak
po nich chtěli doplnění dalších informací. Byly to věci nad rámec zadávací dokumentace.
Řekli jste, že jejich cena je pochybná, ale nevyzvali jste je, aby řekli proč mají takovou cenu.
Vyhrát měla ECOVIA a tím, že nevyhrála, tak obec zaplatila o 700. 000- Kč víc

Vojtíšek postup komise je ten, že se otevírají obálky , kontrolují se formální náležitosti a už jsem ti
odpovídal na to, co se jim vytýkalo, na co jsme se jich ptali a co odpověděli

Šimčík dali jste dotaz jen na subdodavatelské vztahy
Vojtíšek jednalo se o obalovanou, odkud ji budou dovážet, když se nesmí přepravovat dál než 40 km a

oni jsou z Olomouc, což je víc než 60 km
Šimčík chtěl jsem jen odůvodnění, v těch popisech to nebylo napsáno, chtěl jsem jen odůvodnění
Vojtíšek odůvodnění je tam jednoznačně přiložené, je na celou stránku a do toho jste se dívali. Teď

ale říkáš něco jiného
Šimčík ale to odporuje zákonu
Vojtíšek neodporuje
Sekanina navrhuji to nerozebírat, kde se stala chyba, to tady není předmětem jednání ZO, předmětem

je úhrada škody, který tím údajně vznikla, jestli ji vymáhat nebo ne
Štýbnarová proč o tom pořád hlasujeme znovu, už se o tom jednou hlasovalo?
Vojtíšek protože to A. Šimčík podal zase znova. Dávám protinávrh zamítnout návrh č. 2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora zamítá návrh č. 2 členů zastupitelstva obce p. Pavla Skály a p. Aloise
Šimčíka   ze  dne  20.  3.  2018  na  uplatnění  náhrady  škody  ve  výši  726.  287,98  Kč  ("Oprava  místní
komunikace a chodníku na p.č. 1871/1 ve Světlé Hoře") s odůvodněním, že na základě právního posouzení
a vyjádření orgánů činných v trestním řízení nebylo shledáno pochybení

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/14a bylo schváleno.

Přílohy:
zadostnaro - 20-03-2018
zadostnastarostu-27-03-2018
navrh-zastupitelu-21-05-2018
pripominkyzo - 28-05-2018

Návrh č. 3:

Diskuze:
Vojtíšek vícepráce, které tam vznikly jsou doložené, zdokumentované, je k tomu fotodokumentace. Podle

vyjádření naší právničky a orgánů činných v tr. řízení nebylo shledáno pochybení. Právní rozbor
k tomu od právničky dostali všichni zastupitelé k dispozici

Sekanina právní rozbor k tomu od právničky dostali všichni zastupitelé k dispozici a výsledek šetření PČR
dostali stěžovatelé

Šimčík projednávalo se to na ZO v prosinci 2017 a rozhodli jste, že se to nebude vymáhat, ale je třeba
říct proč, říct odůvodnění

Vojtíšek dává protinávrh námitku č. 3 zamítnout

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora zamítá návrh č. 3 členů zastupitelstva obce p.Pavla Skály a p. Aloise
Šimčíka ze dne 20. 3. 2018 na uplatnění náhrady škody ve výši 754. 848,54 Kč ("Oprava cesty a chodníku
v k.ú. Světlá ve Slezsku na poz. p.č. 1817/1 " s odůvodněním, že na základě právního posouzení a vyjádření
orgánů činných v trestním řízení nebylo shledáno pochybení

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/14b bylo schváleno.
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Návrh č. 4:

Diskuze:
Šimčík jestliže RO schválí smlouvu a je tam napsané, že se  podle toho nepracovalo, tak to je ten

problém
Hromádková proč se to na obci nesepíše, že to bylo tak a tak, pro klid všech, kteří na obci pracují. Napíše

se termín do kdy co mělo být a jak to bylo, dělají to tak všichni
Vojtíšek dávám protinávrh zamítnout návrh č. 4

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora zamítá návrh č. 4 členů zastupitelstva obce p. Pavla Skály a p. Aloise
Šimčíka ze dne 20. 3. 2018 na uplatnění náhrady škody ve výši 90. 540,30 Kč ("Oprava místní komunikace
a chodníku na p.č. 1871/1 ve Světlé Hoře") s odůvodněním, že na základě právního posouzení a vyjádření
orgánů činných v trestním řízení nebylo shledáno pochybení

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/14c bylo schváleno.

Připomínky na starostu ze dne 27. 3. 2018:

Diskuze:
Štýbnarová toto přece také řešila PČR, kam jsme to předkládali
Šimčík my jsme schvalovali nějakou směnu hasičské zbrojnice, schválili jsme doplatek 680. 000,-Kč a

na základě dohody se to snížilo z 824. 000,-Kč na 680. 000,-Kč. V ZO se řeklo, co bude
se zástavou firmy Elap, řeklo se, že než budou podepsané smlouvy, bude zástava zrušená,
podotýkám, že zrušená nebyla. Všichni, kdo u nás platí pozemky platí všechny poplatky (daně,
znal. posudek apod.) a tady jsme daň 110. 000,-Kč zaplatili za firmu Elap. Čtyři procenta jsme
zaplatili zbytečně . Když to chceme po občanech, měli bychom to chtít i po firmách. Proč jsi
udělal směnnou smlouvu jinak, než se řeklo v ZO, na základě jakých relevantních podkladů?

Vojtíšek když jsme dostali smlouvu od notářky, družstevní svaz řekl, že tu zástavu přepíše až bude
smlouva, ale potom se začali cukat, nějakou dobu to nebylo dořešené

Šimčík trvalo to 3 měsíce. Já jenom říkám, že jsi řekl, že to bude vymazané předem a nebylo , teď
se tady bavíme ale o škodě 110. 000,-Kč

Vojtíšek bavíme se o tom pořád dokola. Dávám protinávrh zamítnout připomínky ke směně hasičské
zbrojnice ze dne 27. 3. 2018

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  zamítá  připomínky  ke  směně  hasičské  zbrojnice  podané   členy
zastupitelstva obce p. Pavlem Skálou a p. Aloisem Šimčíkem na starostu obce  ze dne 27. 3. 2018,  s
odůvodněním,  že všechny podklady k provedené směně hasičské zbrojnice prokazují výhodnost směny pro
obec

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/14d bylo schváleno.

Uplatnění náhrady škody  po p R. Pallovi:

Diskuze:
Vojtíšek visí to na SFŽP, žádal jsem je o přesné vyčíslení těch pokrácených 2%, zatím nám to neposlali.

Pan Palla je pojištěný, vymáhá se to po pojišťovně, která to uhradí až to SFŽP přesně vyčíslí. Je to
cca 62 - 68. 000,-Kč

Šimčík dali jsem návrh proto, aby to nebylo promlčené
Vojtíšek dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  uplatnění  náhrady  škody  ve  výši  2%  z  poskytnuté
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dotace na akci "Snížení energetické náročnosti objektu sportovního areálu ve Světlé Hoře", o kterou byla
obec krácena rozhodnutím SFŽP u této zakázky dopisem ze dne 12. 2. 2015, č.j.  SFZP 025196/2015
u odpovědné osoby p. Radima Pally, DiS.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z21/2018/14e bylo schváleno.

Připomínky z 2. 6. 2018:

Diskuze:
Vojtíšek jedná se o námitky k zápisu. Ten jsem si vytáhl a domnívám se, že se nejedná o připomínky

k zápisu, ale připomínky k odměně, která je A. Šimčíkovi vyplácena. Píšeš, že jsi dával dotaz
na MV ČR. Také ti bylo řečeno, ať se zastavíš na Obci za pí účetní, že ti to vysvětlí. To jsi ale
neudělal

Šimčík ano, dal jsem si dotaz na MV ČR. Nejde mi o ty peníze, posílám je dětem na sport, ale dal jsem si
dotaz, jestli je to správně vypláceno, protože se může dostávat odměna až za souběh tří funkcí

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Různé

Nákup nákladní elektrotříkolky

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: nabídka firmy SDO Technika s.r.o., Šenov u Nového Jičína

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 47/2018 dne 14. 5. 2018 - viz usnesení RO

Diskuze:
Vojtíšek máte materiály k možnému nákupu elektrotříkolky, je možné vyřídit k tomu dotaci 20. 000,-

Kč. bylo by to na převážení věcí na veřejném prostranství. L. Školoud se na to byl přímo podívat
Školoud byli  jsme  v  té  firmě,  zkoušeli  jsme  na  tom  i  jezdit,  mohlo  by  to  sloužit  jako  náhrada

za Rider. Na korbě se dá v extrémní situaci odvézt i balík sena. Bylo by to dobré např. pro
dopravu sekaček, křoviňáků, i do místních částí apod. Výdrž baterky je že přes šichtu a přes noc
se to zase nabije. O dotaci můžeme požádat předem, abychom věděli, jestli ji dostaneme

Lukovský je na to potřeba mít řidičák?
Školoud jak na babetu apod., musí být přilba. Může to i na silnici, má to značku
Šimčík úskalí vidím v té přilbě a řidičském průkazu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje nákup nákladní elektrotříkolky v ceně 59. 290,-Kč, vč. DPH, pro
potřeby údržby veřejného prostranství v obci, za předpokladu získání dotace na tento nákup

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z21/2018/15 bylo schváleno.

Přílohy:
nakladni-trikolka
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Různé - ostatní:

Diskuze:
Vojtíšek je dokončená rekonstrukce požární zbrojnice a 23. 6. 2018 je nachystáno slavnostní

otevření, chtěl jsem vás tímto všechny pozvat. Dále 7. 7. 2018 je Dostihový den, na který
vás také tímto zvu

Sekanina je potřeba vyčistit horské vpusti u hřbitova
Skála minule jsi  nám, starosto,  odřekl  schůzku ohledně TJ,  tak jestli  by to nešlo v jiném

termínu?
Vojtíšek podívám se na termín a dám vám vědět
Beza (za SDH
Světlá Hora)

zase  se  blíží  Dostihový  den.  V  loňském  roce  jsem  dostali  dotaci  100.  000,-Kč
z Moravskoslezského kraje na SDH. Všechno jsme doložili, vyúčtovali, zaplatili. Přišlo mi
z kraje, že na nás přišlo udání, že jsme ty peníze snad zpronevěřili. Letos bychom měli
znovu  dotaci  dostat  a  byl  bych  rád,  aby  na  SDH  nebylo  zase  podáno  oznámené
o pronevěření peněz. Probral jsem to s právníkem a jestli na SDH bude podané nějaké
trestní oznámení, tak ho podám taky. Jenom chci říct, že to děláme pro lidi a ve svém
volném čase, nevím proč na to dává někdo nějaké udání. Mluvil jsem s paní na kraji,
která to prošetřovala a mluvil jsme s ní asi čtyřikrát a ona říkala, že za to nemůže, že
dostali podnět

Skála mě by zajímalo, kdo ti řekl, že tam někdo něco poslal
Beza (za SDH
Světlá Hora)

já jsem neřekl kdo to byl, já jenom říkám co bylo a že to děláme pro obec a pro lidi a
když nám chce někdo chce z kraje poskytnout dotaci, proč bychom ji nemohli mít. Pokud
bude někdo chtít vidět vyúčtování, ať přijde za mnou, může se do toho klidně podívat

Skála dokaž mi to
Lukovský to nejsem povinen, neřekl jsem, že jsi to byl ty
Skála slyšel jsem to už od jiných lidí
Štýbnarová nikdo tady nikoho nejmenoval

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Alois Šimčík, Ing. Libor Školoud   ............................................................
 

  ............................................................
 
Starosta Václav Vojtíšek   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


